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Verslag Platformvergadering F-ACT-jeugd 
van 11 maart 2016 te Utrecht 

 
Van  : Karin Bonouvrie 
Aanwezig:   Nellieke de Koning, Pauline Ritsema, Jan van Schilt 
     (voorzitter), Jan van Haandel, Berry Noy (RvAgroep), Annabet Jongkind,  

  Ank Koershuis, Hans Kroon (trimbos) en Marieke Broersen (F-ACT  
  Jeugdonderzoek)  

Afwezig:   Arien Storm, Mieke Verschure, Edo de Vries, Gloria Wilbers (Mondriaan),  
  Marco Bottelier, Tiny Onrust (VNN), Elleke Berkvens (De Jutters), 
  Lizelotte Vos en Saskia Emmerik (zw.verlof) 

Status:   concept 
 
1. Opening en mededelingen 
Jan van Schilt heet alle aanwezigen van harte welkom, in het speciaal Berry Noy van 
RvAgroep/Herlaarhof die Rachal Nadav vervangt. Edo de Vries (Pro Persona) is afwezig 
en heeft aangegeven per 1 mei as. directeur algemene zaken Pompekliniek (forensische 
kliniek) – onderdeel Pro Persona – te worden. Onbekend wie hem opvolgt bij het 
Platform. Edo zal dit tzt aan Karin Bonouvrie doorgeven. Actie Edo 
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2. Vaststellen agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.   
 
3. Voorstelrondje ivm Berry Noy (RvAgroep) 
Er volgt een kort voorstelrondje. Jan van Haandel geeft aan dat dit zijn laatste 
Platformvergadering is – ivm pensioen - en dat mw. Meijering hem zal vervangen. Jan 
geeft tzt contactgegevens aan Karin door. Actie Jan v H 
 
4. Naar aanleiding van verslag 4 december 2015  
Tekstueel  
Het verslag wordt goedgekeurd. 
Naar aanleiding van 
Blz 3, 7d ‘terugkoppeling teamleidersbijeenkomst’ Karin Bonouvrie geeft aan dat het 
aanvragen van accreditatie per bijeenkomst te duur is en teveel werk kost. Mbt 
‘gecertificeerd zijn kwaliteitskader jeugd’ moet er wel iets mee gedaan worden. Karin 
zoekt contact met Annabet Jongkind die hier ervaring mee heeft. Actie Karin Naschrift: 
15/3 opgepakt. Annabet Jongkind zal e.e.a. voorbereiden. 
4a Actielijst 
Punt 2. ‘F-ACT Jeugd aanbieden bij NJI als ‘effectieve jeugdinterventie’. Ank Koershuis 
heeft contact opgenomen met Mariet Brandenburg. JUZT en Accare hebben ervaring 
met procedure vh NJI en willen wel rol spelen in erkenning van F-ACT Jeugd.  
Het doel moet helder zijn om NJI of F-ACT Jeugd beschreven te laten worden. 
Afgesproken wordt dat Wim Gorrissen uitgenodigd wordt voor de Platformvergadering 
van 17 juni ’16. Actie Karin 
F-ACT Jeugd wil op de site van NJI komen te staan ivm PR voor F-ACT Jeugd. Deze site 
wordt heel goed gelezen.  
Punt 6. ‘bloggen’ 
Afgesproken wordt dat JUZT – Ank Koershuis in mei de blog zal aanleveren en in 
september wederom Annabet Jongkind van Jarabee. Ank vraagt Karin om uitleg 
waaraan blog moet voldoen. Naschrift: Karin heeft 15/3 uitleg per mail opgestuurd. 
Punt 7 – Afspraak VNG. 
Dit loopt niet. Karin Bonouvrie heeft Margaret Overdijk van St. CCAF nog gesproken 
hierover, Margaret zou contact leggen. Jan van Schilt zal nu contact opnemen met VNG. 
Actie Jan 
Punt 12 ‘de overgang van cliënten in de F-ACT Jeugd teams naar de 
volwassenpsychiatrie – besproken in bestuursvergadering F-ACT Nederland dd 15/2. 
De bespreking van Pauline Ritsema-Naaijer en Nellieke de Koning met het bestuur van 
F-ACT Nederland was goed verlopen. Zij hadden – samen met Marco Bottelier – een 
stuk gemaakt met behulp van het document dat Mieke Verschure aan hen had gegeven. 
Dit document is niet definitief. De voorzitter vraagt Karin om het document bij Mieke op te 
vragen zodat iedereen van het platform F-ACT Jeugd dit in kan zien. Actie Karin 
Naschrift: 15/3 opgevraagd bij Mieke. 30/3 verspreid aan platformleden 
Huisvesting is groot probleem voor de groep 18-23 jarigen. Hier moet aandacht voor 
komen. Nellieke zal brief opstellen en aan het platform sturen zodat er oplossingen 
geboden kunnen worden en opmerkingen kunnen worden verwerkt. Actie Nellieke 
 
Annabet Jongkind geeft aan dat Twente reeds dichtbij een oplossing zit.  
Volwassen DBC en jeugd dbc (inkoop gemeente). Gemeente levert meer middelen voor 
die leeftijdgroep, anders moet gemeente teveel uitkeringen bekostigen. 
Zorgverzekeraars hebben er nog geen profijt van. Achmea vindt dat F-ACT diverse 
onderdelen van WMO heeft.  
Ank Koershuis meldt dat bij JUZT de situatie zo is dat er een 18+ en 18- project is. 18- 
krijgt dubbele en 18+ is grens hulpverlener. Gemeente GGZ Oostbrabant betalen tot 27 
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jaar. Net als verlengde jeugdwet. Jan van Schilt heeft het rapport ‘Vanuit autisme 
bekeken – Maatschappelijke businesscase – Levensbrede aanpak bij Autisme’ van het 
Leo Kannerhuis gelezen. Jan vraagt na of hij het mag verspreiden aan alle 
platformleden. Actie Jan Naschrift: 14/3 via Karin verzonden aan platformleden. 
Hans Kroon kijkt binnen Trimbos welke informatie de economische collega’s van Trimbos 
nodig hebben voor het business case model. Actie Hans 
Punt 19, ontwikkeling RACT in 2016 agenderen + informeel netwerk ‘JIM/RACT’. 
Frits Bovenberg en Levi van Dam zijn half jaar geleden bij Platform F-ACT 
Jeugdvergadering geweest. 1 april heeft Jan van Schilt een afspraak over het fusion 
model RACT/JIM. Lucertis F-ACT Jeugd heeft 2 pilotteams, opgelet moet worden dat het 
het F-ACT Jeugdonderzoek niet doorkruist. Levi van Dam heeft nog geen concreet plan.  
September agenderen. Actie Karin 
 
 
5. Stand van zaken F-ACT Jeugd onderzoek 
Marieke werkt 3 dagen bij het trimbos aan het onderzoek en loopt 2 dagen bij GGZ 
Oostbrabant te Oss mee bij F-ACT Jeugd team als psycholoog. Zij is bezig om 
modelgetrouwheidsschaal-punten mee te nemen in de praktijk. Gaat ook meedoen als 2e 
auditor in audit. Volgende week verschijnt haar blog. Naschrift: deze is op 15/3 
gepubliceerd. Link is naar platformleden en F-ACT Jeugd collega’s verstuurd. 
Marieke Broersen vertelt dat zij heel tevreden is over hoe het onderzoek verloopt. In 
december was de eerste bijeenkomst met de coördinatoren waar de aanwezigen positief 
reageerden ondanks de hoeveelheid informatie. 
 
Marieke meldt dat het momenteel niet helder is of Idris mee blijft doen aan het onderzoek 
ivm 3 teams met kinderen + LVB gecombineerd die ook meedoen aan het LVB-
onderzoek. Momenteel wordt onderzocht of deze combinatie mogelijk is.  
Anders moet Idris vanalles veranderen om aan het certificeren te voldoen (certificering 
volgens F-ACT Jeugd schaal). Het is dus mogelijk dat Idris zich alsnog terugtrekt. 
Kort wordt besproken dat LVB een eigen F-ACT schaal heeft. 
Op dit moment zijn er 22 teams die mee gaan doen aan het onderzoek, dit kunnen er 
dus 19 worden.  
De teams die nog niet gecertificeerd zijn worden als 1e gecertificeerd. Dit vindt zo 
mogelijk plaats in april t/m september. Inclusie van de deelnemers van alle teams vindt 
voor de zomer plaats.  
Marieke zegt dat het onderzoek bij aanvang zal starten met 600 cliënten. Ca. 50 per 
team afhankelijk van deelname Idris en jaarlijkse inclusie van de teams. Ieder 
deelnemend team zal een korting van ongeveer 35% ontvangen op de auditkosten. Er is 
een selectie gemaakt van vragenlijsten en Marieke is nu bezig met het op maat maken 
van een digitaal datasysteem (RoQua). Sommige teams werken al met dit systeem voor 
ROM. Teams hebben de keuze om papieren of digitale vragenlijsten in te vullen. De 
antwoorden op deze vragenlijsten vullen de teams zelf in RoQua in. 
Het onderzoek is over 4 jaar verspreid. Er vinden vijf metingen plaats: elke 6 maanden 
een meting. Jongeren worden 2 jaar gevolgd, ook ouders en hulpverleners worden 
gevraagd om lijsten in te voeren. In totaal kan een jongere € 50,- krijgen voor 
medewerking aan het onderzoek. 
 
Marieke geeft aan dat Annemieke Hendriksen (Trimbos) en zij kijken of er aanpassingen 
nodig zijn in de modelgetrouwheidschaal. 
Het onderzoek valt in een grijs gebied. Er is vrijstelling aangevraagd voor medische en 
verzekeringskant. Marieke hoort binnenkort van de Medische Ethische Commissie of 
hieraan akkoord is gegeven.  
In mei 2016 nodigt de projectgroep de onderzoekscoördinatoren van de instellingen uit 
om e.e.a. te tonen, zoals het werken met een digitaal datasysteem en de vragenlijsten.  
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Marieke heeft een zelfopgestelde vragenlijst gemaakt welke zorg er aan jongeren is 
geleverd. Hulpverlener vult de lijst in. Wens van platformleden is om naast het aantal 
behandelminuten ook te laten zien of dit wekelijks is etc. Interessant om te zien hoeveel 
tijd er per cliënt is besteed. Ook mbt aantal opnames. Marieke vult dit aan. Actie 
Marieke Frequentie vd gesprekken is in de vragenlijst opgenomen. Afgehandeld. 
 
 
6. Strategie Platform F-ACT Jeugd 2016 (vast agendapunt) – doel? + informeel netwerk 
JIM/RACT  
Zie agendapunt 4a ‘actielijst’ punt 19. 
 
 
7. Diverse korte bespreekpunten 
a. Overzicht per provincie per 04/03/16 (zie bijlage) 
Wordt niet inhoudelijk besproken. 
b. De overgang van cliënten in de F-ACT Jeugd teams naar de volwassenpsychiatrie – 
besproken in bestuursvergadering F-ACT Nederland dd 15/2. 
Zie agendapunt 4a ‘actielijst’ punt 12. 
c. Terugkoppeling vanuit F-ACT Nederland 
F-ACT Congres 22 september 2016 heeft meer ruimte voor F-ACT Jeugd. Nellieke de 
Koning heeft reeds een F-ACT Jeugd workshop ingediend. 
We moeten als platform enkele workshops indienen. Hans Kroon attendeert dat de 
aanmeldingsdatum reeds voorbij is.  
Annabet Jongkind denkt dat ‘samenwerking met gemeente’ een goed onderwerp kan zijn 
wat Nellieke en Annabet samen kunnen organiseren. Ook meldt zij ‘Spoed en naar F-
ACT’ en ‘LVB/Verslaving’ als onderwerpen. Tevens een workshop over ‘KOPP kinderen’ 
en ‘kindermishandeling’ wordt genoemd als boeiend onderwerpen. Workshop ‘F-ACT 
Jeugd – hoe doe je dat? Financieel verschil’ ! Ank Koershuis/JUZT zal dit oppakken. 
Actie Ank Ook wordt gedacht dat Arien Storm mee kan helpen organiseren bij de 
workshops. 
Karin Bonouvrie vraagt bij F-ACT Nederland bestuurslid Ronald van Gool na of er nog 
een workshop ingediend kan worden. Actie Karin   Naschrift: 11/3 nagevraagd, dit 
verloopt via Cynthia Blaauw van GGzE. Nellieke wordt gevraagd rechtstreeks contact 
met haar op te nemen.  
d. Blog – welke organisatie wil in mei aanleveren en wie in september? 
Is reeds besproken bij actielijst 4a, punt 6. 
 
 
8. F-ACT Congres 22 september 2016  
- er moet meer aandacht voor F-ACT Jeugd komen. Onderzoekers kunnen er iets doen + 
transitie naar volwassenen/jeugd. Ook KOPP kinderen en systemisch werken. 
Is reeds besproken bij agendapunt 7c ‘terugkoppeling vanuit F-ACT Nederland’. 
 
 
9. CCAF eigenaar F-ACT-schaal 
CCAF wordt eigenaar van de F-ACT Jeugdschaal. Als wijzigingen in de schaal nodig 
geacht worden doet de CCAF een voorstel en brengt dit in bij het Platform F-ACT Jeugd. 
Na instemming van het platform kunnen de aanpassingen dan worden doorgevoerd. 
Iedereen is akkoord met de inhoud van het document ‘ Akte tot overdracht van 
Intellectuele Eigendomsrechten (IER)’. Voorzitter Jan van Schilt ondertekent voor 
akkoord. Karin Bonouvrie draagt er zorg voor dat Stichting CCAF het document in 2-voud 
ondertekent. Actie Karin Ondertekende versie is ontvangen en in archief van Platform. 
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10. Transitie en transformatie Jeugdhulp 
Pauline Ritsema-Naaijer meldt dat een AEF-buro drie intensiteiten aanbiedt met tien 
cliënt profielen. Er zitten tarieven aan vast. Financiering is resultaat gestuurd. 
Administratie, financieel en privacy is teveel en te moeilijk, zit ook hoge tijdsdruk op. 
Liever is een pilot gewenst dan deze snelle stap.  
Jan van Haandel meldt dat de aansluiting operationeel gezocht moet worden. Noord 
Oost Brabant gaat zeer moeizaam richting gemeente.  
 
11. Rondvraag 
Ank Koershuis meldt dat er een F-ACT Jeugd team in februari ‘zeer goed/uitstekend’ 
gecertificeerd is. 
 
12. Volgende vergadering en afsluiting 
De volgende vergadering vindt plaats op vrijdag 17 juni 2016 om 14.00 uur in het 
Trimbosinstituut. De agendapunten zijn tijdens de vergadering genotuleerd – zie ook 
actielijst - en worden automatisch op de agenda gezet.  
 
 
 Acties  Wie 
2. F-ACT Jeugd aanbieden bij NJI als ‘effectieve 

jeugdinterventie’ 
Karin zal Wim Gorrissen voor 17 juni uitnodigen.	  

 
 
JUNI 

 
 
Karin 

6. Bloggen:  
In mei zal Ank Koershuis/JUZT een blog 
aanleveren en in september wederom Annabet 
Jongkind/Mediant. 
 

Blog via Ank is 
afgehandeld.  
 
 

 
Ank 
 
Annabet 

7. Afspraak VNG – Ico Kloppenburg  
Januari 2015 modelbeschrijving gestuurd, geen 
reactie op gehad. Diverse malen gemaild, wel 
reactie tussendoor, maar niets definitiefs. Ook 
voicemail achtergelaten. Nu zou Margaret 
Overdijk het sinds oktober ’15 oppakken – nog 
niet opgepakt.  
 

 
 
 
 
Maart 2016 

 
 
 
 
Jan 

12 Jong volwassenen – de overgang kinder- en 
jeugdpsychiatrie/volwassenzorg. Platform is 
geïnteresseerd in stuk Mieke hierover. Kan heeft 
het 15/3 opgevraagd. 30/3 verspreid onder 
platformleden. 
Nellieke zal brief opstellen – zie notulen 

  
 
 
 
Nellieke 
 

19 Ontwikkeling RACT in 2016 agenderen nu Levi 
bij Spirit werkt + ‘informeel netwerk JIM/RACT’ 

September Mieke/Karin 

20 Vast agendapunt 2016: Strategie F-ACT Jeugd  Karin 
21 Vast agendapunt 2016: Wat leeft er bij 

teamleidersbijeenkomsten  
 Karin 

22 Contactgegevens opvolgers Jan van Haandel en 
Edo de Vries aan Karin doorgeven 

 Jan van 
Haandel 
Edo de Vries 

23 Aantal behandelminuten en frequentie zien cliënt 
in vragenlijst opnemen voor F-ACT Jeugd 
onderzoek 

Is afgehandeld. 
De frequentie vd 
gesprekken is in 
de vragenlijst 
opgenomen. 

Marieke 

 


